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P r o t o k ó ł    Nr    XVII/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 27 lutego 2020 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 935 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta.  

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył obrady XVII 

Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. Powitał wszystkich 

uczestników XVII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

Radni i uczestnicy XVII Sesji Rady Miasta Ciechanów minutą ciszy uczcili pamięć 

zmarłego KSIĘDZA INFUŁATA LUDOMIRA KOKOSIŃSKIEGO długoletniego 

proboszcza Parafii św. Tekli. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z XV Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta za 2019 -druk Nr 1  

 

6. Projekty uchwał. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z XVI Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 



2 
 

5. Informacja o działalności COEK STUDIO za 2019 rok -druk Nr 1  

 

6. Projekty uchwał. 

 

1/  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022-  

 druk Nr 2 

 

2/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w formie darowizny –  

druk Nr 3 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 4 

 

4/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o nienumerowanie uchwał, a tytułowanie ich pełną 

treścią oraz przed ich podjęciem o przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami  

i uzależnienie podjęcia uchwał od wyników konsultacji- druk Nr 5 

 

5/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o nagrywanie całości interwencji Straży Miejskiej, 

 a nie tylko części jej przebiegu lub jej nienagrywania- druk Nr 6  

 

6/ w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Jacka Pietrzaka o przedłużenie umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym działki nr 65/1 obręb Śródmieście (Plac Jana Pawła II)  

o powierzchni 20 m2 o okres kolejnych trzech lat w trybie bezprzetargowym-  

druk Nr 7  

 

7/w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Jacka Pietrzaka o przedłużenie umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym działki 65/1 obręb Śródmieście (Plac Jana Pawła II 6)  

o powierzchni 20 m2 o okres kolejnych trzech miesięcy w trybie bezprzetargowym- 

druk Nr 8 

 

7. Interpelacje. 

8. Czas dla Zarządów Osiedli. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z XVI Sesji RM. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej sesji, który 

odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 
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Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński. 

Pkt 5. Informacja o działalności COEK STUDIO za 2019 rok -druk Nr 1 

 

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdania te były szeroko omawiane na poszczególnych 

komisjach. Niemniej jednak zapytał o uwagi do nich? 

Radni przyjęli sprawozdania bez uwag. 

 

Pkt. 6. Projekty uchwał: 

 

1/ w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022-  

 druk Nr 2 

W imieniu Klubu Radnych PiS głos zabrał Pan Radny Marek Rutkowski, który  

w swoim wystąpieniu wskazał na: 

 Słabe punkty programu: 

 większość programu jest poświęcona stanowi przeszłemu, tylko ostanie 

strony od 39 do 43 dotyczą planowanych działań; 

 dane dotyczące szkół, przedszkoli i żłobków pochodzą tylko z roku 2018; 

 pozostałe dane pochodzą głównie z lat 2016-2018 (jedynie dane 

udostępnione przez MOPS pochodzą z roku 2019); 

 zła sytuacja mieszkaniowa dla osób oczekujących na mieszkanie socjalne; 

 odpływ z miasta mieszkańców; 

 brak programu mieszkaniowego dla młodych mieszkańców; 

  program nie mierzy się z zagrożeniami dla rodziny ze strony czynników 

zewnętrznych. 

 Mocne strony programu: 

 Rodzina jest najważniejsza w hierarchii społecznej; 

 reagowanie na problemy, których doświadcza rodzina w dzisiejszych 

czasach; 

 wdrażanie programów poprawy warunków życia rodziny; 

 zwiększenie liczby urodzeń; 

  wsparcie dla ciechanowskich rodzin z programu 500+; 

 wsparcie dla rodzin z programu „Dobry start”. 

Biorąc pod uwagę przedstawione słabe i dobre punkty programu Klub PiS 

wstrzyma się od głosu za przyjęciem Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2020-2022 

 

Uchwała 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i 6 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 206/XVII/2020; 
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2/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w formie darowizny  

– druk Nr 3 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 207/XVII/2020; 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 4 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 208/XVII/2020; 

 

4/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o nienumerowanie uchwał, a tytułowanie ich pełną 

treścią oraz przed ich podjęciem o przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami  

i uzależnienie podjęcia uchwał od wyników konsultacji– druk Nr 5 

Uchwała 19 głosami za, 2 głosami przeciwnymi i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 209/XVII/2020; 

 

5/ w sprawie rozpatrzenia wniosku o nagrywanie całości interwencji Straży Miejskiej, 

 a nie tylko części jej przebiegu lub jej nienagrywania – druk Nr 6 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 210/XVII/2020; 

 

6/ w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Jacka Pietrzaka o przedłużenie umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym działki nr 65/1 obręb Śródmieście (Plac Jana Pawła II)  

o powierzchni 20 m2 o okres kolejnych trzech lat w trybie bezprzetargowym 

– druk Nr 7 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 211/XVII/2020; 

 

7/ w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Jacka Pietrzaka o przedłużenie umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym działki 65/1 obręb Śródmieście (Plac Jana Pawła II 6)  

o powierzchni 20 m2 o okres kolejnych trzech miesięcy w trybie bezprzetargowym 

– druk Nr 8 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 212/XVII/2020; 

 

Pkt.7. Interpelacje. 

 

Pani Radna Joanna Kiszkurno, zwróciła się z interpelacją dotyczącą zorganizowania 

konkursu wiedzy o Ciechanowie „Historia mojego Ciechanowa”. 

Pan Radny Andrzej Bayer w swojej interpelacji zwrócił się o zainstalowania na cmentarzu 

komunalnym oświetlenia elektrycznego.   

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka zainterpelowała w sprawach: 

 naprawy dróg i wyrównanie terenu między budynkami przy ul: 
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 17 stycznia a Moniuszki 4 i 17 Stycznia 21b a Moniuszki 6.  

 naprawy drogi (załatanie dziur w jezdni) na ul. Wiklinowej  

 naprawy i wyrównanie terenu dojazdu do garaży przy ul. Świętochowskiego 7. 

 naprawy chodnika przy bloku 17 Stycznia 19b od strony balkonów.  

 przeglądu stanu technicznego urządzeń na wszystkich placach zabaw i siłowniach 

zewnętrznych. 

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zainterpelowała w sprawach: 

 

 zwiększenia bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Klonowskiego z pętlą miejską ( od 

strony Kolbego); 

 instalacji na terenie miasta jadłodzielni-szaf na jedzenie; 

 budowy chodnika między blokiem na ul. Spółdzielczej 1/5, a sklepem spożywczym; 

 spowolnienia ruchu w ul. Kolbego (na wysokości kościoła); 

 zmiany lokalizacji przystanku autobusowego przy ul. Kolbego  

 zmiany lokalizacji przystanku autobusowego ul. Kolbe, znajdującego się przy wyjściu z 

ciągu pieszo-rowerowego prowadzącego do ul. Czarneckiego; 

 utrwalenia emulsją asfaltową odcinka ul. Jasnej i docelowo budowy tej ulicy. 

 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

 

Przewodniczący ZO nie zabierali w tym punkcie głosu. 

 

Pkt.9. Zapytania i wolne wnioski. 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła wniosek w sprawie wydzielenia kilku 

miejsc dla klientów Hali Targowej i naprawy nieszczelności w tym budynku powodujące 

utratę ciepła. 

Pkt.10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym.   

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, poinformował o 

korespondencji jaka wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.  

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady XVII Sesji 

RM Ciechanów. 

 

        

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

                   Przewodniczący Rady Miasta 

 

             /-/Krzysztof Leszczyński 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
















